



ADDENDUM # 2_FR

Date: Le 2 juin 2017

Projet: Projet de construction: Réaménagement de la zone d'atelier de l'immeuble principal, ferme de l'Acadie

*The english version of this addendum can be found in the following page.

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&R antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

1. Annexe « E » - SPÉCIFICATIONS TECHNIQUES & PLANS, Document d'Appels d'Offres

Ajouter :

Le devis d'architecture TOME 1.

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.



ADDENDUM # 2_ENG

Date: June 2nd, 2017

Project: Construction project: Refit of the main building's workshop area, Acadie farm

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

1. Appendix "E" - TECHNICAL SPECIFICATIONS & PLANS, Request For Proposals document

Add:

Architectural specifications book TOME 1

All other terms and conditions remain the same.